
 

 

 

 

 

Schriftelijke vragen op grond van het Reglement van Orde, artikel 44 

  

Datum: 7 november 2017 

   

Betreft: Tweede fase bedrijventerrein Lauwerskwartier  

 

Geacht college, 

Tijdens een bedrijfsbezoek aan Thijs Zwart Evenementen- en Tapservice kwam de vraag 

van de ondernemer wanneer de tweede fase van het bedrijventerrein Lauwerskwartier in 

ontwikkeling gaat. Deze ondernemer is ook nu alweer uit zijn jas gegroeid. Hij zit met 

smart te wachten op de ontwikkeling van de tweede fase Lauwerskwartier en wil daar 0,6 

ha grond kopen. Wanneer hij de toezegging niet krijgt dat de ontwikkeling in 2018 start, 

gaat hij elders langs de A7 kijken om grond.  

Het is niet alleen Thijs Zwart die staat te wachten. Ook W.H. van der Heide 

voedertransport & opslagsystemen wil 0.5 ha en Van der Vaart Bouw wil 1,0 ha grond. 

Alle bedrijven bevinden zich op bedrijventerrein Lauwerskwartier en willen graag in 

Surhuisterveen blijven. 

Voor Thijs Zwart geldt tevens dat hij regelmatig niet op zijn eigen terrein kan komen 

omdat er dan een vrachtwagen staat te lossen voor zijn inrit. Dit tot ergernis voor zijn 

chauffeurs en bewoners die tegenover de inrit van Zwart wonen. 

 

Daarom heeft GemeenteBelangen Achtkarspelen de volgende vragen: 

 

1. Is het college op de hoogte van de vraag van deze ondernemers? 

2. Zijn er meer bedrijven die hebben aangegeven zich ook te willen vestigen op het 

nieuw te ontwikkelen bedrijventerrein? 

3. Wordt de tweede fase van Lauwerskwartier daadwerkelijk ontwikkeld? 

4. Zo ja, wanneer worden ondernemers hiervan op de hoogte gesteld? 

5. Zo ja, wanneer zal op zijn vroegst de grond uitgegeven kunnen worden? 

6. Kunnen de problemen met laden en lossen, op dit doodlopend stuk weg, ook 

adequaat opgelost worden? 

 

 

 

Namens de fractie van GemeenteBelangen Achtkarspelen, 

 

 

 

Frans Hoekstra 

Mail: f.hoekstra@achtkarspelen.nl 

Mobiel: 06-36133982 

 

 


